
Ref. møde Dansk skoleidræt
kreds Østjylland

Onsdag den 18/8 - 2021
Ankomst mellem kl.17.00 17.30

hos Marius
Rytterparken 37, 8543 Hornslet

Deltagere: Rita, Charlotte, Joan, Ole, Peter, Marius, Sanne
Afbud: Kasper
Referent: Sanne              Ordstyrer: Peter

Dagsorden
1. Hvordan går det Runden
2. Godkendelse af referat

- ref. er godkendt.
3. Nyt fra Nyborg

- årstal vi blev valgt ind i DSØ blev opdaterede. Sanne sender til
Ann-Karina

- Ole deltager i kredsformandsmøde 2/9 - tak Ole :-)
- Ultrabit-konkurrencer er i gang. DSØ bestyrelsen skal afgøre en

vinder, der skal videre til DM.
- Jubilæumskatalog er klart. Vi får 100 stk. til uddeling. Vi må meget

gerne bruge jubilæumslogo.
- digitale jubilæumskatalog må først sendes ud den 21/8.
- Vi skal meddele vores jubilæums-aktivitet til Nyborg - atletikstævne

28/9. Peter sender mail.
4. Nye udvalg

▪ GDPR
▪ Er der nyt på den front
▪ Kasper og Charlotte har et online-møde om et par uger

▪ Atletik 28/9 - Jubilæumsdag
▪ Hvor langt er vi
▪ Der er mange tilmeldinger, der er ikke deadline endnu. Der

kommer ca. 1000 børn.
▪ Arena er booket. Sanne tilmelder antal voksne til morgenmad

efter tilmeldingsfristen.
▪ Peter har kontakt til Aarhus Idrætshøjskolen, de vil måske

gerne være hjælpere
▪ Peter forsøger at få Sara Slot eller andre kendte med til

stævnet
▪ Vi får medie-dækning. Vi håber på TV-2 østjylland
▪ Truels vil gerne hjælpe til stævnet
▪ Rita kommer ikke til stævnet
▪ Mangler vi hjælpere? Vi samler op om et par uger.



▪ Synlighed politisk - kommunalt og regionalt
▪ Et stort punkt på kredsformandsmødet
▪ Vi arbejder med det, får presse ud til atletikstævnet.
▪ Vi bruger FB flittigt
▪ Er synlige i vores kreds - har været rundt ved alle

medlemsskoler med aktivitetsoversigt, hilsen og gave
▪ Vi vil oprette Instagram-profil - Kasper gør dette
▪ Vi mangler at få kontakt til kommunerne - kontaktpersoner. Det

er svært at nå. Vi afventer hvad der bliver arbjdet med til
kredsformandsmødet.

5. Stævner/Træf 2021/2022 - aktivitetsoversigt
▪ Høvdingebold

▪ Har folk fundet datoer?
- Vi er i gang, men ikke alt er på plads.
- Seneste dato for afholdelse: 31.marts 2022
- kredsstævne: Hammel (det blev ikke til noget sidste år,

så vi prøver igen). Joan undersøger.
▪ Fodbold
▪ Håndbold
▪ Dans

- 15 dansetræf er aftalt med Elise Anesen
- Peter går videre med en kontakt til en ny danser

▪ Volley?
- Sejs skole har skrevet om volley. Marius er i kontakt med ham.

Vi vil prøve at skaffe flere skoler.
▪ Basket?
▪ Badminton

- 2 skoler (Malling og Stilling) skole vil gerne have et stævne.
▪ Judo

- der er bookinger på Judo
- pris for alle instruktører er hævet til 600 kr. i dette år.

▪ Brydning
- Sanne er i kontakt med Palle

▪ Kurser?
- Brydestævne (enten med Peter eller Palle) og et dansekursus

for lærere. Sted: Aarhus (dans), brydekursus (Hornslet skole)
Dato: Joan aftaler dans og Sanne aftaler brydning

▪ O.LØB, SILKEBORG (kan vi arrangere?) JOAN
- Silkeborg skoleidræt er nedlagt. De lavede mange aktiviteter,

måske kan DSØ overtage noget. Joan tager kontakt. Ole vil
gerne hjælpe med aflønning af kommunen.

6. Hvad kan skolerne få for deres medlemskab?
- skal der være en fordelingsnøgle for antal besøg af dans og judo?
- Dans og judo gives til en årgang. Hvis der fx. er 6 klasser, får man to

danseforløb (3 klasser af gangen). Hvis det er en årgang med 1
klasse op en årgang, kan kan blande årgange eller få andre skoler
med.



7. SUK 21. Hvad gør vi med transport?
- Ole kører tidligt torsdag morgen. Har Joan og Rita med hjem.
- Sanne kører kl. 13.00. Henter Peter. Charlotte og Peter kører med

hjem.
- Marius kører eftermiddag. Henter Charlotte, Rita og Joan. Marius

kører tidligt hjem lørdag morgen.
8. Tøjkøb med logo - har folk kigget kataloger igennem

- Joan har aftale med Sport24. Vi blev enige om et sæt fra Fusion,
samme model og samme farver. Joan hører om sæt til prøvning.

9. Trailer
- Charlotte er i kontakt med Djurslands Bank i Grenaa. Traileren venter

på reklamelogo.
10.Evt.

- Idrætslærernes kursus 27.-28.oktober 2022 i Vejen. Bestyrelsen
betaler deltagelsesgebyr og frikøb. Vi vil gerne afsted som bestyrelse.

- udstyr, hvor findes det? Crossfit: Peter/Sanne. Fægtning: Sanne. Golf:
Kasper. Kinball: Kasper. Læringstaske: Rita og ? Gøglerkasse:
Charlotte. Minitennis: Kasper Spikeball: Peter. Stavgang: Rita. GPS:
Peter. Canjam: Charlotte

- skal vi have andre kasser til til gøgl?
- Vi mangler indkøb af kasser til crossfit - Peter

Dato for næste møde:
 

Mvh
Sanne & Peter


